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Изготвил Васил ЧОБАНОВ- пресслужба БТПП 

БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 7)

Да бъде увеличена възрастта за пенсиониране и да бъдат повишени вноските в частните универсални пенсионни
фондове, в които са осигурени работещите хора, родени след края на 1959 г., поиска изпълнителният директор на
АИКБ Добрин Иванов. Необходимо е пенсионната възраст да бъде повишена, както и да бъде увеличена тежестта
на втория стълб на пенсионното осигуряване, защото разходно покривната система... 

Н.Пр. Дамика Кумари Семасинге Н.Пр. Дамика Кумари Семасинге - посланик на Шри Ланка, акредитиран за
България, посети БТПП и обсъди с председателя на Палатата Цветан Симеонов възможностите за развитие на
търговско-икономическите отношения между двете страни. Участие в срещата взе и почетният консул на Шри
Ланка в България – Борислав Сарандев. Посланик Семасинге сподели, че визитата й в България е... 

Снимки: БТА БТПП взе участие в заседанието на НСТС вчера, 21 ноември, във връзка с обсъждане на Проекта за
държавен бюджет за 2024г., Проекта на закона за държавното обществено осигуряване за 2024 г., както и Проекта
на закон за бюджета на Националната здравно-осигурителна каса. БТПП подкрепя възприетата данъчна
политика със запазаване на действащия данъчен модел, както и основни приоритети, ори... 

Над 6,6 млн. евро се предвиждат за проекти в областта на енергийната ефективност и кръговата икономика за
микро-, малки и средни предприятия по предстоящия прием по програмата за трансгранично сътрудничество
между България и Турция. Комитетът за наблюдение по програмата одобри насоките за кандидатите. "За нас е
изключително важно в този ключов момент да подкрепим малкия и среден бизнес за по-плаве... 

Заглавие: Предлагат по-висока възраст за пенсиониране
Дата: 22.11.2023 11:41
Медия: E-79 News

Заглавие: Активизират се двустранните отношения с Шри Ланка
Дата: 22.11.2023 09:30
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: БТПП принципно подкрепя Проекта на държавния бюджет за 2024г. със забележки относно
конкретни параметри и политики
Дата: 22.11.2023 12:30
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Над 6,6 млн. евро се насочват за бизнеса в пограничния регион на България и Турция
Дата: 22.11.2023 10:26
Медия: Грамофона

Заглавие: Предлагат по-висока възраст за пенсиониране
Дата: 22.11.2023 09:01

http://e-79.com/?p=48410
https://www.bcci.bg/news/19891
https://www.bcci.bg/news/19892
https://www.gramofona.com/business-jug/nad-66-mln-evro-se-nasochvat-za-biznesa-v-pogranichniya-region-na-balgariya-i-turciya
https://bunt.bg/%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%BB%D0%B0%D0%B3%D0%B0%D1%82-%D0%BF%D0%BE-%D0%B2%D0%B8%D1%81%D0%BE%D0%BA%D0%B0-%D0%B2%D1%8A%D0%B7%D1%80%D0%B0%D1%81%D1%82-%D0%B7%D0%B0-%D0%BF%D0%B5%D0%BD%D1%81%D0%B8%D0%BE/


Работодателите поискаха промяна на формулата за определяне на минималната заплата. Пишат различни
формули за определяне на минималната заплата Сърбия и С. Македония с по-висока минимална заплата от
нашата 100 години ще ни трябват, за да стигнем страните от ЕС, заяви Асен Василев Да бъде увеличена възрастта
за пенсиониране и да бъдат повишени вноските в частните универсални пенсионни фондове, в кои... 

Важни новини за втората пенсия, готвят важна промяна. Частните пенсионни дружества поискаха задължителната
вноска в техните фондове да бъде удвоена – от сегашните 5% до 10%. Това бе заявено от председателя на
Българската асоциация на дружествата за допълнително пенсионно осигуряване Евелина Милтенова по време на
дискусия, организирана от Българската стопанска камара (БСК) относно бъдещето на пенси... 

На вчерашното заседание на Тристранката всички, освен Асоциацията на индустриалния капитал в България
(АИКБ), подкрепиха или изразиха принципна подкрепа за проекта на Закон за бюджет на НЗОК за 2024 г.
Системата се нуждае от конкретен план за развитие, който да е обезпечен с конкретни реформи, коментира
Добрин Иванов от АИКБ. Въпреки че БСК потвърждава принципната си подкрепа на проекта, от работо... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
14)

Следвайте "Буднаера" в Телеграм Асен Василев написа нов закон за БНБ. Излизаме от борда, като приемем
еврото Финансовият министър Асен Василев написа нов закон за БНБ, който е качен на сайта на министерството
за обществено обсъждане. Проектозаконът е едно от условията за приемането на България в еврозоната. От него
става ясно, че ще излезем от валутния борд в момента, в който приемем единната евро... 

Германо-българската индустриално-търговска камара (ГБИТК) ще връчи за пореден път Наградата на
германската икономика в България в рамките на новогодишния прием на 25 януари 2024 г. (четвъртък) от 18:30 ч.
в Университета за национално и световно стопанство, аула "Максима". Това съобщиха от Камарата в последния
брой на бюлетина си Bulgarien Aktuell, получен в БТА. С Наградата на германската икономик... 

До края на 2024 компанията планира да разрасне екипа си до 150 души, а до 5 години - до около 250 специалисти
- Димитър Петров, управляващ директор на единствения в Европа ИТ хъб на германската група ФЬОНИКС, пред
Economy.bgПреди дни зам.– министърът на иновациите и растежа, Веселина Минчева и изпълнителният директор
на Българска агенция за инвестиции (БАИ), Мила Ненова връчиха сертификат за инвес... 

Медия: Bunt

Заглавие: Важни новини за втората пенсия, готвят важна промяна
Дата: 22.11.2023 08:32
Медия: Flashnews.bg

Заглавие: Социалните партньори се разминаха за бюджетите за догодина
Дата: 22.11.2023 00:00
Медия: Дума

Заглавие: Нещата са в ход. Валутният борд пада
Дата: 22.11.2023 12:30
Медия: Буднаера

Заглавие: Германо-българската камара ще отличи през януари компании, допринесли за развитието на
двустранните икономически отношения
Дата: 22.11.2023 10:15
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: "Фьоникс Фарма ИТ Сървисиз": Планираме да увеличим двойно служителите си догодина
Дата: 21.11.2023 16:37
Медия: Economy

Заглавие: Нов Закон за БНБ: Валутата на Република България е еврото

https://www.flashnews.bg/vazhni-novini-za-vtorata-pensiya-gotvyat-vazhna-promyana/
https://www.duma.bg/sotsialnite-partnori-se-razminaha-za-byudzhetite-za-dogodina-n284121
http://www.budnaera.com/202304f/23040869.html
https://www.bta.bg/bg/news/economy/573597-germano-balgarskata-kamara-shte-otlichi-prez-yanuari-kompanii-doprinesli-za-raz
https://www.economy.bg/business/view/56874/-Fjoniks-Farma-IT-Syrvisiz%E2%80%9C-Planirame-da-uvelichim-dvojno-sluzhitelite-si-dogodina
https://www.kvorum-silistra.info/news/36377


Валутата на Република България е еврото. Паричната единица е едно евро. Едно евро се разделя на сто цента.
Това пише в нов проект на Закон за БНБ, качен за обществено обсъждане. С предложения проект се цели
обезпечаване на правната интеграция на българската централна банка в Евросистемата при въвеждане на
еврото като парична единица на Република България.Адаптирането на националното законодателств... 

Булфото Валутата на Република България е еврото. Паричната единица е едно евро. Едно евро се разделя на сто
цента. Това пише в нов проект на Закон за БНБ, качен за обществено обсъждане. С предложения проект се цели
обезпечаване на правната интеграция на българската централна банка в Евросистемата при въвеждане на
еврото като парична единица на Република България, предаде Pariteni.bg.Адаптирането н... 

Сто деветдесет и четири са подадените заявления за 23-те свободни позиции за търговски представители на
България в 21 държави по света. Обявените от Министерството на икономиката и индустрията (МИИ) конкурси са в
три направления - "Европейски страни", "Руска федерация, страни от ОНД и Грузия" и "Азия, Африка, Америка и
Австралия". Това каза в интервю за БТА заместник-министърът на икономиката и ин... 

Допустимите кандидати са микро-, малки, средни предприятия и малки дружества със средна пазарна
капитализация, с до 499 заетиТемата накратко Процедурата за внедряване на иновации вече събира
предложения, а тази за разработване на иновации ще стартира до края на годината. И двете процедури се
фокусират върху иновации в една от петте тематични области на Иновационната стратегия за интелигентна спе... 

BAU Academy организира дискусионен форум "Приложения на ВЕИ в строителството". Събитието ще се проведе на
30 ноември 2023 г. в хибриден формат в сградата на BAU Academy на бул. "Цариградско шосе" 319, София. Освен
на живо, участниците могат да се включват и онлайн. Специализираният форум е насочен към експертите в сектор
строителство и архитектура, за да се обсъди влиянието на енергийната трансфо... 

Съветът включи в нея целия си експертен потенциал, а БНБ оцени високо консенсуса между работодатели,
синдикати и граждански организации "за" еврозоната Поредна стъпка към въвеждането на еврото у нас направиха
управителят на БНБ Димитър Радев и председателят на Икономическия и социален съвет Зорница Русинова. Тя
бе придружена от заместник-председателите на съвета Валентина Зартова, Пламен Димитров ... 

Дата: 22.11.2023 12:04
Медия: Кворум Силистра

Заглавие: Валутата на България е еврото: Нов закон за БНБ
Дата: 22.11.2023 10:01
Медия: Petel.bg

Заглавие: Сънародници, които живеят в чужбина, са сред кандидатите за търговски представители, съобщи за
БТА заместник-министър Николай Павлов
Дата: 22.11.2023 08:00
Медия: Утро Русе

Заглавие: 420 млн. лв. в две грантови процедури за иновации в предприятията
Дата: 22.11.2023 11:47
Медия: Капитал

Заглавие: BAU Academy организира дискусионен форум "Приложения на ВЕИ в строителството"
Дата: 22.11.2023 11:23
Медия: Publics

Заглавие: Стъпка към еврото: БНБ и Икономическия и социален съвет обсъдиха подготовката за него
Дата: 22.11.2023 11:31
Медия: Dotbg.bg

Заглавие: Пазарът за пътнически ЖП превози се отваря за всички български и европейски компании
Дата: 22.11.2023 12:40
Медия: Телевизия Блумбърг

https://petel.bg/Valutata-na-Balgariya-e-evroto--Nov-zakon-za-BNB__502622
https://utroruse.com/article/983082/
https://www.capital.bg/politika_i_ikonomika/ikonomika/2023/11/22/4556224_420_mln_lv_v_dve_grantovi_proceduri_za_inovacii_v/
https://www.publics.bg/bg/news/35622/BAU_Academy_%D0%BE%D1%80%D0%B3%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%B7%D0%B8%D1%80%D0%B0_%D0%B4%D0%B8%D1%81%D0%BA%D1%83%D1%81%D0%B8%D0%BE%D0%BD%D0%B5%D0%BD_%D1%84%D0%BE%D1%80%D1%83%D0%BC_%E2%80%9E%D0%9F%D1%80%D0%B8%D0%BB%D0%BE%D0%B6%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D1%8F_%D0%BD%D0%B0_%D0%92%D0%95%D0%98_%D0%B2_%D1%81%D1%82%D1%80%D0%BE%D0%B8%D1%82%D0%B5%D0%BB%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%BE%D1%82%D0%BE%E2%80%9C.html
https://www.dotbg.bg/article/16316799
https://www.bloombergtv.bg/a/16-biznes-start/124171-pazarat-za-patnicheski-zhp-prevozi-se-otvarya-za-vsichki-balgarski-i-evropeyski-kompanii


Симеон Ананиев, Асоциация на предприятията в железопътния транспорт, в "Бизнес старт", 22.11.2023От 2025
година пазарът за пътнически ЖП превози в България се отваря и това ще доведе и външни играчи. Всички
транспортни компании, които отговарят на европейските изисквания и са регистрирани във всички европейски
страни, могат да поискат регистриране в България и да участват. PIMK вече има лиценз, ча... 

Изкуственият интелект може да има приложение във всяка една от сферите на бизнес живота. Това каза
финансистът от "Аларик Секюритис" Иван Такев в предаването "Човекът на фокус" на Радио "Фокус". Той отбеляза,
че бизнесите, които не успеят да се адаптират и не използват изкуствен интелект, може да станат
неконкурентоспособни в малко по-дългосрочен период. "Ето защо много сериозно се инвестира от ст... 

Италианската компания "Енел" (Enel) планира да осъществи 35,8 млрд. евро капиталови разходи през идните три
години, като ще има по-предпазлив подход към инвестициите. Това заяви днес новият изпълнителен директор на
мощната енергийна компания, цитиран от Ройтерс. Приблизително 19 милиарда евро ще бъдат изразходвани за
мрежи, а към инвестициите във възобновяеми енергии ще има по-избирателен подход, ... 

Европейската комисия оцени положително ревизирания План за възстановяване и устойчивост, който внесе
Гърция и който съдържа нова глава, свързана с европейския план REPowerEU с допълнителни реформи и
инвестиции, свързани с енергетиката, съобщи АНА-МПА. Стойността на гръцкия план вече възлиза на 35,95 млрд.
евро, от които 18,22 млрд. са безвъзмездно финансиране от Механизма за възстановяване и устой... 

В ДНК-то на процедурата е заложено изпълнението на зелените цели на ЕС Процедурата "Инвестиции в
технологична и екологична модернизация" от Националния план за възстановяване и устойчивост прилича най-
много на добре познатата на земеделците мярка 4.1 от Програмата за развитие на селските райони. Фермерите
могат да използват опита и познанията си от 4.1, които са усвоили по тези програми и знаят ка... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 9)

Тенденции в заетостта на младежите в България През 2020 г., България се сблъска с един от най-високите
проценти на NEETs в ЕС, достигайки до 18% и надминавайки средната стойност от 14% за ЕС. Понятието NEETs
обикновено се отнася до млади хора извън системите на заетост, образование и обучение. Забележително е, че
половите различия в категорията NEETs са значителни, с по-високи проценти сред жените... 

Заглавие: Иван Такев: Бизнесите, които не използват изкуствен интелект, може да станат неконкурентоспособни
Дата: 22.11.2023 12:36
Медия: Фокус

Заглавие: "Енел" инвестира 36 млрд. евро до 2026 г. и ще има по-избирателен подход към възобновяемите
енергии
Дата: 22.11.2023 12:55
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Гърция с одобрен от ЕК План за възстановяване и устойчивост, но ревизиран за енергетиката
Дата: 22.11.2023 12:40
Медия: 24 Часа

Заглавие: По-лесно кандидатстване, само с 1 оферта, за пари по Плана за възстановяване
Дата: 22.11.2023 12:30
Медия: Български Фермер

Заглавие: Център за изследване на демокрацията: "Изгубеното поколение" се свива, но предизвикателствата в
справянето с младежката безработица изискват по-силна ангажираност от страна на институциите
Дата: 21.11.2023 17:24
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Д-р Неделя Щонова и още четири известни българки бяха отличени на "Денят на жената

https://www.focus-news.net/novini/Bylgaria/Ivan-Takev-Biznesite-koito-ne-izpolzvat-izkustven-intelekt-mozhe-da-stanat-nekonkurentosposobni-1906033
https://www.bta.bg/bg/news/economy/573745--enel-investira-36-mlrd-evro-do-2026-g-i-shte-ima-po-izbiratelen-podhod-kam-v
https://www.24chasa.bg/mezhdunarodni/article/16317750
https://www.bgfermer.bg/Article/16297847
https://www.bta.bg/bg/news/bulgaria/oficial-messages/573363-tsentar-za-izsledvane-na-demokratsiyata-izgubenoto-pokolenie-se-sviva-no-pre
https://businessnovinite.bg/bg-biznes/d-r-nedelja-shtonova-i-oshte-chetiri-izvestni-balgarki-bjaha-otlicheni-na-denjat-na-zhenata-predpriemach.html


Водещата на "Светът на здравето" по bTV с награда за предприемчивост "Успехът в различни роли".Световно
признатият "Международен ден на жената предприемач" бе отбелязан на 20 ноември 2023 в Гранд Хотел
Милениум София, с пето юбилейно събитие, организирано от Асоциацията на жените предприемачи в България -
"Селена". Целодневното мероприятие "Денят на жената предприемач" постави фокус върху "Успехът... 

Трудова борса с работодатели, представители на различни компании и безработни лица се състоя в
конферентната зала на хотел "Арена Самоков". Борсата беше организирана от Дирекция "Бюро по труда" -
Самоков и представи възможности за професионално развитие. На събитието присъстваха много от
работодателите в региона, сред които основно хотелиери в курортен комплекс "Боровец". Те заявиха, че имат
нужда... 

Специализирани фондове ще подкрепят ученето през целия живот, за да не е кампанийно в рамките на отделни
програмиПредстои преосмисляне на списъка с професии, които се изучават в училище, за да можем да бъдем с
една крачка напред и по-близо до професиите на бъдещето. Това обяви заместник-министърът на образованието
и науката Мариета Георгиева при откриването на Националните дни за учене през целия ... 

Международните превози са пред катаклизъм, 40% от шофьорите ще се пенсионират скоро Дефицитът на
професионални шофьори в България е поне 20 000 души, а в Европа - над половин милион души, и ситуацията
тепърва ще се влошава в следващите години, заяви Димитър Димитров от Камарата на автомобилните превозвачи
пред сутрешния блок на телевизия Bulgaria ON AIR. Проблемът остава, въпреки че заплатите на м... 

Бизнесът предлага държавата да спре да плаща 100% от осигуровките на чиновниците. Това е посочено в
становище на Българската стопанска камара (БСК) по повод проектобюджетите за следващата година.
Работодателската организация като цяло не одобрява рамката на Бюджет 2024 и твърди, че е "проинфлационен",
предава economic.bg. Предложението си за осигуровките на чиновниците бизнесът прави, за да е равн... 

Трудова борса с работодатели, представители на различни компании и безработни лица се състоя в
конферентната зала на хотел "Арена Самоков". Борсата беше организирана от Дирекция "Бюро по труда" -
Самоков и представи възможности за професионално развитие.На събитието присъстваха много от
работодателите в региона, сред които основно хотелиери в курортен комплекс "Боровец". Те заявиха, че имат
нужда ... 

предприемач"
Дата: 22.11.2023 12:38
Медия: Бизнес новините

Заглавие: Хотелиери търсиха кадри за предстоящия зимен сезон на трудова борса в Самоков
Дата: 22.11.2023 12:47
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Обновяват списъка на професии, които се усвояват в училище
Дата: 22.11.2023 11:50
Медия: Марица

Заглавие: Колко печели един тираджия в България?
Дата: 22.11.2023 12:56
Медия: Dunavmost

Заглавие: Държавната службичка вече няма да е толкова сладка, ето защо
Дата: 22.11.2023 13:01
Медия: Bradva.bg

Заглавие: Хотелиери търсиха кадри за предстоящия зимен сезон на трудова борса в Самоков
Дата: 22.11.2023 12:47
Медия: Утро Русе

Заглавие: Напук на ниските заплати: В Бургаско работят много

https://www.bta.bg/bg/news/economy/573737-hotelieri-tarsiha-kadri-za-predstoyashtiya-zimen-sezon-na-trudova-borsa-v-samoko
https://www.marica.bg/plovdiv/obrazovanie/obnovqvat-spisaka-na-profesii-koito-se-usvoqvat-v-uchilishte
https://www.dunavmost.com/novini/kolko-pecheli-edin-tiradzhiya-v-balgariya
http://bradva.bg/bg/article/article-199282
https://utroruse.com/article/983151/
https://www.focus-news.net/novini/regioni/Napuk-na-niskite-zaplati-V-Burgasko-rabotyat-mnogo-1906004


По брой на заетите лица област Бургас е на четвърто място в страната, след област Варна (219.0 хил.) и преди
област Стара Загора (137.9 хил.), а по коефициент на заетост - на 3-то място, след област Варна (59.9%) и преди
област Стара Загора (55.8%), съобщиха от НСИ.През третото тримесечие на 2023 г. общият брой на заетите лица
във възрастовата група 15 - 64 навършени години в област Бургас е 180.6... 

Вече са утвърдени новите декларации за данъчни облекчения за деца и деца с увреждания за 2023 г. съобщават
от НАП.Декларацията за ползване на данъчните облекчения за деца по чл. 22в, ал. 8 от ЗДДФЛ и декларация за
ползване на данъчните облекчения за деца с увреждания по чл. 22г, ал. 7 от ЗДДФЛ са публикувани на сайта на
приходната агенция.Данъчното облекчение за деца позволява намаляване на данъчн... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 7)

В деня, в който Народното събрание реши да предостави безвъзмездно на Украйна 100 БТР-а, за мен беше чест
да се срещна с Н. Пр. Олеся Илашчук. По време на разговора заявих, че с днешното гласуване в парламента,
България за пореден път доказва своята съпричастност към украинския народ. Страната ни ще продължи да бъде
част от демократичната международна общност, която подкрепя Украйна в борбата й ср... 

Слушай новината В деня, в който Народното събрание реши да предостави безвъзмездно на Украйна 100 БТР-а,
за мен беше чест да се срещна с Н. Пр. Олеся Илашчук. Това написа на личната си страница във Фейсбук лидерът
на ГЕРБ Бойко Борисов. Ето какво още сподели той: "По време на разговора заявих, че с днешното гласуване в
парламента, България за пореден път доказва своята съпричастност към украински... 

Народните представители приеха на първо четене Законопроект за ратифициране на Споразумението между
Министерството на вътрешните работи на България и Министерството на отбраната на Украйна за безвъзмездно
предоставяне на бронирана транспортна техника, подписано в София на 8 август 2023 г. и в Киев на 13 ноември
2023 г.Това стана с гласовете на 152 народни представители, 57 гласуваха "против", а "в... 

Извънредна новина Разберете големите новини в момента, в който се случват - директно в имейла ви. Армения и
Азербайджан успяха да се споразумеят за основните принципи на мирния договор помежду им, но все още
"говорят на различни дипломатически езици", обяви на 18 ноември арменският премиер Никол Пашинян. От
десетилетия Ереван и Баку са в остър конфликт заради отцепническия регион Карабах, който аз... 

Дата: 22.11.2023 12:39
Медия: Фокус

Заглавие: Утвърдиха новите декларации, връщат 600 лева от данъци на дете
Дата: 22.11.2023 12:33
Медия: Кворум Силистра

Заглавие: Борисов: С днешното гласуване в парламента, България за пореден път доказва съпричастността си
към Украйна
Дата: 22.11.2023 12:32
Медия: Телевизия Евроком

Заглавие: Борисов към украинския посланик: Днес България за пореден път доказва своята съпричастност
към украинския народ
Дата: 22.11.2023 12:05
Медия: Новини.бг

Заглавие: Нинова взриви НС с писмо, Асен Василев готви финансова сеч срещу милиони българи
Дата: 22.11.2023 12:05
Медия: Блиц

Заглавие: Армения завива на запад – Карабах едновременно помага и пречи
Дата: 22.11.2023 09:23
Медия: Дневник

https://www.kvorum-silistra.info/news/36379
https://eurocom.bg/new/borisov-s-dneshnoto-glasuvane-v-parlamenta-blgariya-za-poreden-pt-dokazva-sprichastnostta-si-km-ukrayna
https://novini.bg/bylgariya/politika/814011
https://blitz.bg/politika/ninova-vzrivi-ns-s-pismo-asen-vasilev-gotvi-finansova-sech-sreshchu-milioni-blgari_news987943.html
https://www.dnevnik.bg/sviat/2023/11/22/4556293_armeniia_zaviva_na_zapad_karabah_ednovremenno_pamaga_i/


Депутатите приеха днес на първо четене Законопроект за ратифициране на Споразумението между
Министерството на вътрешните работи на България и Министерството на отбраната на Украйна за безвъзмездно
предоставяне на бронирана транспортна техника, подписано в София на 8 август 2023 г. и в Киев на 13 ноември
2023 г. Със споразумението на украинската страна ще бъде предоставена бронирана транспортна тех... 

Когато празничният сезон е в разгара си, ще почувствате коледния дух с приятели, семейство и дори с тези, които
не познавате – това е магията на всичко. Тъй като ще излезете от работа за няколко допълнителни дни, ще трябва
да измислите как да поддържате себе си (и семейството си) заети и в празничен дух. Точно тогава влиза в
действие едно забавно коледно занимание.За да ви помогнем да измислите пе... 

Групите на "Продължаваме промяната"- "Демократична България" – "Спаси София" и "Възраждане" подготвят
неформална коалиция в Столичния общински съвет, мълви се усилено в политическите кръгове. Странната на
пръв поглед колаборация е договорена между кмета Васил Терзиев и неуспелия му конкурент за поста Деян
Николов, който изненадващо напусна депутатското си място, за да поведе групата съветници от р... 

Заглавие: България ще прати БТР-и на Украйна
Дата: 22.11.2023 12:28
Медия: Хасково нет

Заглавие: Няколко идеи за по-празничен декември
Дата: 22.11.2023 12:34
Медия: Фокус

Заглавие: Разбра се защо депутат на Копейкин напусна парламента, за да е общинар! Ще блажи от 2-та
милиарда с Васил Терзиев
Дата: 22.11.2023 12:30
Медия: 7 дни България

https://www.haskovo.net/news/576910/balgariya-shte-prati-btr-i-na-ukrayna
https://www.focus-news.net/novini/interesno/Nyakolko-idei-za-po-praznichen-dekemvri-1905997
https://7dnibulgaria.bg/archives/225601
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